
 

 

PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE MED MARAHAMNS VÄG OCH HAMNFÖRENING 
DEN 20 april 2023 I Nyborgs Folkets hus. 

 §1.  Mötets öppnande. 

        Ordförande hälsade välkomna och informerade om historiken när   

        föreningen bildades samt att Kalix Kommun sagt upp förvaltningsavtalet 

        och att Hamnföreningen förhandlar med Kommunen om ett arrendeavtal 

        avseende mark området . Styrelsen föreslår att Hamnföreningen  

        (ideell förening) ombildas till ekonomisk förening som även moms- 

         registreras. Båtplatsavgiften kommer att delas upp i Medlems insats  

         kr 100 en gång. Medlemsavgift kr 300 årligen per båtplats samt   

         resterande som Båtplatsavgift som momsbeläggs. 

         Den 10 % avgiftshöjningen som beslutades på ett tidigare årsmöte 

         kommer inte tas ut i år. 

         Direkt efter avslutat årsmöte hålls en konstituerande föreningsstämma          

         för den ekonomiska föreningen 

§2.  Dagordning. 

         Föreslagen dagordning godkändes. 

                                                                                         

 § 3. Ordförande/sekreterare för mötet. 

         Till ordförande för mötet valdes Tore Sandström. 

          Till sekreterare för mötet valdes Per-Agne Karlsson. 

 



§4.   Justerare. 

          Till justerare valdes Staffan Bergdahl och Jens Wikström. 

§5.   Mötets behöriga utlysande. 

          Samtliga båtägare har fått uppgift om datum och plats för årsmötet 

           samt två annonser i Kalixbladet. 

§6.   Verksamhetsberättelse och kassaredogörelse. 

          Ordförande gick genom verksamhetsberättelsen och kassören  

           gick genom det ekonomiska . 

§7.    Revisionsberättelse.         

          Ordförande läste upp revisionsberättelsen. 

§8.    Ansvarsfrihet . 

           Beslöts att fastställa Resultat och Balansräkning samt att bevilja     

            Styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret. 

§9.    Val till föreningen. 

a. Omval av Tore Sandström, Tomas Scheufele, Stig Björnemark, Göthe 
Bergström samt Susanne Björnemark. Samtliga på 2 år. 

b. Ordförande för (1) år: Tore Sandström 
c. Suppleanter för (1) år: omval av Malin Gradin och Anders Lindbäck.     

§10.    Val av revisorer. 

Till revisorer på ett (1) år valdes: Maria Andersson och Ulla Uveryd. 

§11.    Val av revisorssuppleant. 

Till revisorssuppleant för ett (1) år: vakant (kompletteras senare). 

§12.    Val av valberedning. 

Till valberedningen omvaldes Ragnar Johansson och Hans Gradin samt 
Jonas Holmqvist (sammankallande). 



§13.    Avtackningar. 

 Ordförande gör avtackning i efterhand av Märta Wiik. 

§14.    Övriga frågor. 

Kameraövervakning i hamnen. Ny myndighet (IMY) som handlägger 
ansökningar.  
Förfrågan angående eventuellt byte till 98-oktan i macken. Ett enigt möte 
vill behålla 95-oktan. 
 

§15.    Avslutning. 

Ordförande tackade å styrelsens vägnar för fortsatt förtroende och önskar 
alla en trevlig båtsommar. 
 
Vid protokollet 
 
       
Per-Agne Karlsson  Tore Sandström 
/Sekreterare/   / Ordförande/ 
 
Protokolljusterare: 
 
       
Staffan Bergdahl  Jens Wikström 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


